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 הישיבה: פתיחת

 שלומי 

 . או"פבאגודת הסטודנטים יחד כוועד מנהל של פגישה ראשונה להתכנס לשמח על ההזדמנות 

שנכיר טוב יותר אחד  בכדי  )למרות ההכרות המקדימה( שכל אחד יציג קצת מעבר את עצמומבקש 

 בטרם נמצא לדרך. את השני

 סבב הכרות קצר: 

הביא אותי לאגודה ומאיזה מנעים אני פועל וקצת על העשייה שלי כחבר מועצה  מה   -שיתף שלומי

 לקדם את נושא הנגישות. בין היתר  , חשוב לי פעיל חברתי לא פוליטי, בשנה החולפת

פעיל במספר  ,יו"ר מכללת אורנים לשעבר, חבר מועצת התלמידים, מסיים תואר בחינוך -שיתף אלון

 פרויקטים בעברו.

  טיות חברתיות,יבעמותות פולפעיל  ,"תקרות זכוכית צתפור"האו"פ  שמח שנפגשים,   -שיתף ליאור

 . יועץ בקמפיינים שונים ,חשוב לי הסטודנטים הנושרים

 : מהנהל עדכונים יו"ר הוועד

שנת  האגודה ל כספיים של דוחותאישור לצורך בהקדם מועצה  ישיבת לקייםש רנד - "דוחות כספים"

ליו"ר האגודה במייל לקדם את הנושא  דרישה ה , הועברניהול תקין של האגודהלצורך אישור   2022

(  קלה נמצא בחריגה 01.07.2023)כרגע אנחנו כי היא מטפלת מול בע"ת ודכנתיעליום זה נכון ,

שכן העדר   חייב להזדרז עם הנושאבכל אופן  .אין מניעה לקבל אישור ניהול תקיןהמבקר עדכן ש

 . ע"י האוניברסיטה האגודה תקצובאישור ניהול תקין משליך על 

  יש לקיים ישיבה לצורך הצגת תוכנית עבודה לתקופה זו בתוך זאת  -2023-2024תוכנית עבודה 

ת לתוכנית העבודה בטרם  ולהכניס פרויקטים או הצעמביא לידיעתכם כי כל חבר מועצה יכול לבקש 

 חלק פעיל בכך. וצוי שהם ייקחתאושר בפני המועצה ואף ר

נית העבודה לשנים  כיש לקיים ישיבה לצורך אישור תקציב לתו -2023-2024תוכנית עבודה אישור  

 .אלו

כאשר   2023תיחת הסמסטר של אוקטובר לסיים כל זאת בטרם בפ  ךמובהר בזאת כי נצטר הערה:

 "ח. רומבקר האגודה ,: לשם כך יש לזמן את בע"ת ההכרחיים ו חופשות קיץ וחגי תשרילפנינו 

 : דברים נוספים שרואה לנכון לציין

 בשבוע שעבר באתר האגודה.  :הנכנסדבר הנשיא האגודה 

,אלא אם מתנגד    יזוהה עם תמונהחושב שנכון שבע"ת תפקיד   :ללא תמונה באתר מועצה  חברים 

 .          לכך משיקולים אישיים וזה בסדר

במיילים הרשמיים של האגודה נדרש להסדיר את זה  עדיין נמצאים  :בות מייל של בע"ת בדימוסוכת

 תועבר בקשה ליו"ר.  .םורלוונטיי מדויקיםבכדי להיות עם פרטים 

ישיבות   קיים לעת נ תמע לכלל חברי המועצה, לתת מענה הולם בכדי :ישיבות מועצהב ווןגי

בנוסף על כך רואה בכך  מרכזי הלימוד השונים.איזון בין בכדי לאפשר ברחי הארץ בקמפוסים השונים 
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,  בשטח ירידה לשדות" לפגוש את הקמפוסים מקרוב, להפגין נוכחותבגם חשיבות של חברי המועצה "

 ובעיקר את האנשים.  להכיר מקרוב את הפערים

להביא לידיעתכם כי חברי מועצה יכולים לקחת חלק    אה לנכוןרו -שיתוף חברי אגודה -תוכנית עבודה

 שותפים בתוכנית העבודה בטרם תאושר וצריך להביא זאת לידיעתם כך יהיו יותר פעיל 

 סבב התייחסויות:

בכדי להשתלב ולשלב דברים  יום תוכנית העבודה קאפשר לייצר זום עם בע"ת באגודה לפני  -אלון

 . חברי המועצהעם   בשיתוף העבודהבטרם תיסגר תוכנית 

 .במטרה לסייע בנושאנושרים  לסטודנטיםבנוגע  חשוב לי לקדם מהלך מול מוסדות האו"פ -ליאור

 .אותו ועידוד לסייםשכו שנים את התואר מסטודנטים ש עידודשל האו"פ  פרויקטקיים  -שלומי

לצאת עם תובנות לדרך כפי מציע לקיים עבודת שטח מול האו"פ מה נעשה עד כה ואז  – שלומי 

 . שנעשה בנגישות

 

מרעשי "עלם להת בחרתי מאחורינולנשיאות הבחירות  הליך חשוב לשים דברים על השולחן,:  סיכום 

וחברים. עוצמת   רואה בכם שותפים  ולנקות שולחן, שלא מקדמים לשום מקוםלאורך הבחירות  רקע"

 .לכל דבר ים, אנחנו יחד ויכולאחד על השני צריכים אמון ולסמוך השיתופיות זה הדבר הכי חזק. 

 . מקווה לשיתוף פעולה פורה 

 נוכחים:  

 .,ליאור שפירה סגן נשיא ,אלון באום סגן נשיא "ר הוועד המנהלויו שלומי עובדיה נשיא האגודה

 

 ידיעתכם.

 .םהיערכותכ

 

 

 שלומי עובדיה  

 יו"ר הוועד המנהל 

 האגדות הסטודנטים. נשיא 

 


